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Møde i Ældrerådet 
onsdag den 14. december 2022 

 

REFERAT  
 
 
Møde i Ældrerådet  
Dato: onsdag den 14. december 2022, kl. 10.00-13.00 
Sted: Københavns Rådhus, Hovedkassen, stuen 
 
Ældrerådets medlemmer: 
Kirsten Nissen (formand), Pia Weise Pedersen (næstformand), Anders Lund, Anne Worning, 
Anne Marie Bossen Aarøe, Annette Thernøe, Arne Bjørn Nielsen, Arvin Storgaard, Bjarne Rueholm  
Jørgensen, Eleonora Lewandowski, Elin Johansson, Hanne Simonsen, Henrik Høgh, Jesper Balle, 
Leif Andreasen, Lisbeth Sølver, Lise Helweg, Lone Skov Valentin Al Awssi, Margit Risnæs, Margit 
Schrøder, Merete Ganshorn, Merete Råschou, Michael, Neumann, Peder Blom og Ulla Morin. 
 
Lise Helweg havde afbud til mødet.  
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat af møde i Ældrerådet den 30. november 2022 
3. Referat af møde i Forretningsudvalget den 7. december 2022 
4. Afrapportering vedr. regelforenkling og afbureaukratisering på Sundheds- og 

Omsorgsforvaltningens område  
5. Temaoplæg og -drøftelse v. Ældrerådets Teknik- og Miljøudvalget 
6. Orientering om forberedelse af 7-by-møde i København i 2023 
7. ”Året der gik” – Gruppedrøftelser om rådets erfaringer fra 2022 
8. Røde Kors Hovedstadens messe for nye og kommende pensionister ”Mere Fritid – Flere 

Muligheder” lørdag den 14. januar 2023 kl. 10.00-16.00 
9. Oplæg fra tilsynsarbejdsgruppen vedr. tilsynsrapporter for 2022 
10. Orientering fra Regionsældreråd Hovedstaden 
11. Orientering fra Danske Ældreråds bestyrelse 
12. Orientering fra sekretariatet 
13. Eventuelt 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Ældrerådet godkendte dagsordenen.  
 

2. Godkendelse af referat af møde i Ældrerådet den 30. november 2022 

v/Kirsten Nissen (beslutningspunkt) 

 
BILAG 

• Referat af møde i Ældrerådet den 30. november 2022. 
 
BESLUTNING  
Ældrerådet godkendte referatet af mødet den 30. november 2022.  
 
 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet godkender referat af møde i rådet den 30. november 2022. 
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3. Referat af møde i Forretningsudvalget den 7. december 2022 

v/Kirsten Nissen (orienteringspunkt) 

 
BAGGRUND 
Forretningsudvalgets referater sendes til medlemmerne af Ældrerådet sammen med det øvrige 
mødemateriale. Formålet med dagsordenspunktet er at give medlemmer mulighed for at 
fremføre kommentarer til eventuelle drøftelser, som Forretningsudvalget har haft. 
 
BILAG 

• Referat af møde i Forretningsudvalget den 7. december 2022. 

 
BESLUTNING  
Ældrerådet tog Forretningsudvalgets referat af mødet den 7. december 2022 til efterretning.  
 

4. Afrapportering vedr. regelforenkling og afbureaukratisering på Sundheds- 
og Omsorgsforvaltningens område   
 v/ Kirsten Nissen (orienteringspunkt)  

 
BAGGRUND 

Ældrerådet modtog Sundheds- og Omsorgsforvaltningens afrapportering vedr. regelforenkling 
og afbureaukratisering på Sundheds- og Omsorgsforvaltningens område den 8. december 2022.  

Der er lagt op til, at det politiske Sundheds- og Omsorgsudvalg på udvalgsmøde den 14. 
december 2022 skal drøfte forvaltningens afrapportering samt godkende forvaltningens forslag 
og anbefalinger til regelforenklinger. Ældrerådet har som bekendt løbende været inddraget i 
processen, og på grund af processens tidshorisont samt karakter har forvaltningen anlagt en 
dialogbaseret tilgang i inddragelsen af Ældrerådet, SUF-MED og Handicaprådet.   

Formandskabet har på baggrund af den politiske behandling på møde den 14. december 2022 
taget initiativ til, at Ældrerådet sender et skriv med supplerende bemærkninger til det tidligere 
fremsendte høringssvar. De supplerende bemærkninger til høringssvaret er sendt i skriftlig 
votering i Ældrerådet, og forventes sendt til Sundheds- og Omsorgsudvalget forud for den 
politiske behandling af sagen.  

BILAG 

• Link til Sundheds- og Omsorgsudvalgets indstilling om regelforenkling og 
afbureaukratisering  
 

BESLUTNING 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  Ældrerådet tager referat af møde i Forretningsudvalget den 7. december 2022 til 
efterretning. 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet tager orienteringen til efterretning.  

https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Sundheds-%20og%20Omsorgsudvalget/m%C3%B8de-14122022/dagsorden/punkt-2
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Sundheds-%20og%20Omsorgsudvalget/m%C3%B8de-14122022/dagsorden/punkt-2
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Ældrerådet tog det supplerende høringssvar vedr. regelforenkling og afbureaukratisering på 
Sundheds- og Omsorgsforvaltningens område til efterretning.  
 
Videre havde rådet en forventning om at blive inddraget i forhold til det videre arbejde med 
implementering af en eventuel beslutning om forenkling eller afskaffelse af regler mv.  
 
BILAG 

• Supplerende høringssvar vedr. regelforenkling og afbureaukratisering på Sundheds- og 
Omsorgsforvaltningens område 
 

 

5. Temaoplæg og drøftelse v. Ældrerådets Teknik- og Miljøudvalg 
 v/ Peder Blom (orienteringspunkt)  

 
BAGGRUND 

På baggrund af Ældrerådets beslutning på møde den 28. september 2022 om, at fagudvalgene 
tilrettelægger temadrøftelser på møder i Ældrerådet faciliterer Teknik- og Miljøudvalget det første 
temaoplæg og -drøftelse.  
 
Teknik- og Miljøudvalget vil blandt andet orientere om arbejdet med tilgængelighed, offentlig 
transport og park- og byrum. Oplægget er delt i to dele, således at første del af oplægget 
omhandler udvalgets arbejde med rådets mærkesager, og anden del af oplægget omhandler 
udvalgets fremadrettede arbejde. 
 
BESLUTNING 
Ældrerådet tog Teknik- og Miljøudvalgets oplæg til efterretning. Teknik- og Miljøudvalgets oplæg 
er vedlagt som bilag.  
 
BILAG 

• Oplæg fra Teknik- og Miljøudvalget på møde i Ældrerådet den 14. december 2022 
 

 
6. Orientering om forberedelse af afholdelse af 7-by-møde i København i 2023  

v/ Kirsten Nissen (orienteringspunkt) 

 

BAGGRUND 
Københavns Ældreråd er i 2023 værter for afholdelse af 7-by-mødet, og formandskabet har i den 
forbindelse opridset et foreløbigt program for afholdelse af 7-by-mødet i København i 2023. 
 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet tager orienteringen til efterretning.  

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet tager orientering om foreløbig planlægning af 7-by-mødet i København i 2023 
til efterretning.  
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Til baggrund fremgår det af kommissoriet for ældrerådenes 7-by samarbejde, at det skal ses som 
en pendant til det tværkommunale 6-bysamarbejde, som er et samarbejde mellem de seks største 
kommuner i Danmark. Formålet med 7-bysamarbejdet er at dele erfaringer og viden i forhold til 
ældrepolitiske emner samt udveksle gensidig inspiration omkring relevante arbejdsmetoder for 
ældrerådsarbejdet i de store byer.  
 
Ældrerådene er på skift vært for en årlig studietur til en af kommunerne, og i 2023 er værtskabet 
som bekendt hos Københavns Ældreråd. Normalt deltager formænd og næstformænd samt tre 
yderligere ældrerådsmedlemmer fra hver af de besøgende kommuner samt formand og 
sekretariatsleder fra Danske Ældreråd. Studieturen arrangeres i foråret, og værtsbyen afholder 
udgiften for arrangementet.   
 
Forretningsudvalget har indledningsvist vendt foreløbig rammesætning af et program, der flugter 
med den opbygning, der normalt er på 7-by-møderne. Det foreløbige udkast for programmet er 
vedlagt som bilag til Ældrerådets orientering, og Forretningsudvalget hører meget gerne, hvis der 
er eventuelle input til den videre planlægning af dagen. 
 
BILAG 

• Foreløbigt udkast til program for 7-by-møde i København 2023  

• Kommissorium for 7-by samarbejdet november 2022  
 
BESLUTNING 

Ældrerådet tog orienteringen vedrørende den foreløbige planlægning af 7-by-mødet i 
København i 2023 til efterretning.  
 
 

7. ”Året der gik” – Gruppedrøftelser om erfaringer fra 2022 
 v/ Kirsten Nissen (drøftelsespunkt) 

 

BAGGRUND  
Forretningsudvalget har lagt op til, at Ældrerådet i grupper på fire til fem medlemmer drøfter, 
hvordan arbejdet i Ældrerådet i 2022 er gået, og hvilke erfaringer rådet tager med videre. Dette 
blandt andet for at blive klogere på, hvad der eksempelvis har fungeret godt, og hvad der 
eksempelvis fælles kan arbejdes videre med. 
 
Ældrerådenes primære formål er at medvirke til at øge ældre borgeres indflydelse på kommunes 
ældrepolitik og varetage deres interesser, og Ældrerådet fungerer både som ældre borgeres 
talerør og som rådgiver for kommunens politikere [og forvaltninger] på områder, som vedrører 
ældre.  
 
I det lys kan rådets drøftelser fx tage udgangspunkt i eventuelle resultater, som rådet opnåede i 
2022. Det kunne eksempelvis være i forbindelse med Københavns Kommunes budgetproces. Er 
der her nogle særlige erfaringer rådet kan tage med videre? Og hvornår lykkes rådet eksempelvis 
bedst med at blive hørt og få indflydelse på den kommunale ældrepolitik? Derudover kan 
drøftelserne også tage udgangspunkt i rådets interne samarbejde, og her kan det eksempelvis 
overvejes, om erfaringerne fra Ældrerådets seminar i marts 2022 har ført til en positiv udvikling. 
 
Grupperne kan fx arbejde ud fra følgende spørgsmål:  

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet vender erfaringerne fra 2022.  
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• Hvad har fungeret godt? 

• Hvornår er vi lykkedes?  

• Er der noget, som ikke har fungeret hensigtsmæssigt? Og kan vi selv gøre noget for at 
ændre eller forbedre det? 

• Hvad kan vi i rådet arbejde videre med i 2023?  
 
Der er lagt op til, at rådet samler op i plenum med henblik på fælles sparring og vidensdeling, når 
grupperne har haft lejlighed til at drøfte spørgsmålene. Der er afsat ca. en halv time til 
gruppedrøftelser og ca. et kvarter til fælles opsamling, hvor grupperne bør komme ind på de 
væsentligste pointer fra gruppedrøftelserne. 
 
Udover Hovedkassen er Udvalgsværelse C på 2. sal reserveret til rådet i forbindelse med 
gruppedrøftelserne.  
 
BESLUTNING  
Som opsamling på gruppedrøftelserne blev følgende tilkendegivet fra grupperne:   
 

• Der var generelt stor ros til dirigentgruppen for at lede møderne i Ældrerådet  

• Der var enighed om, at der var en mærkbar bedre stemning og et bedre samarbejde på 
møderne i Ældrerådet, herunder at der var plads til dialog  

• Der var en opmærksomhed på, at Ældrerådet var lykkes godt med at blive hørt i forbindelse 
med budgetforhandlingerne - eksempelvis i forhold til ophør af egen betaling for palliative 
pladser på MTO og forsøg med digitalisering som redskab til øget selvhjulpenhed 

• Der var i rådet stor tilfredshed med arbejdet omkring udarbejdelse af rådets høringssvar  

• Der var en opmærksomhed på, at rådet har en god struktur, hvor der er et fornuftigt 
samspil mellem møder i fagudvalgene, Forretningsudvalget og i Ældrerådet  

• Der var en opmærksomhed på, at det havde fungeret godt med et temaoplæg, og rådet ser 
frem til at høre mere fra fagudvalgene. Det havde særligt fungeret godt, at rådet blev 
orienteret om, hvad udvalget har haft fokus på, og hvor rådet står samt hvor man er på vej 
hen  

• Der var en opmærksom på, at medlemmer skal huske at undersøge sager selv, inden 
sekretariatet kontaktes, samt at man benytter kollegaer i Ældrerådet i forhold til eventuel 
videndeling og/eller sparring  

• Det er var en opmærksomhed på, at Sundheds- og Omsorgsforvaltningen og det politiske 
Sundheds- og Omsorgsudvalg arbejder seriøst med Ældrerådets bemærkninger og 
opmærksomhedspunkter i høringssvar  

• Rådet udtrykte generelt tilfredshed med deres nye hjemmeside 
 
I forhold til det fremadrettede arbejde var der i rådet særligt en opmærksomhed på følgende:  
 

• At rådet formentlig kommer til at skulle være aktive i forhold til implementeringen af en 
kommende ældrelov, og herunder også særligt have fokus på rammerne for tilsyn 

• At rådet fortsat skal være aktive i forhold til budgetprocessen, som altid er en hovedopgave, 
der bør arbejdes med i alle fagudvalg i forhold til de respektive forvaltninger  

• At der i rådet bør være tid til drøftelser og opsamling på oplæg – der var en oplevelse af, at 
nogle møder har haft en for tætpakket dagsorden og at der, særligt når der har været et 
oplæg udefra, bør afsættes tid til at samle op og vende, hvorvidt et fagudvalg f.eks. kan 
arbejde videre med den information, rådet fik. Derudover blev det igen nævnt, at der 
maksimalt bør være to eksterne oplæg på møder  

• Rådet havde en opmærksomhed på, at de bør arbejde videre for at styrke samarbejdet 
internt, herunder på tværs af rådets fagudvalg 

• Rådet havde en opmærksomhed på, at de forud for oplæg eller besøg bør have gjort sig 
nogle nærmere overvejelser i forhold til formålet med oplægget/besøget, og herunder om 
der er særlige spørgsmål, de gerne vil have afdækket og/eller afklaret  
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• Rådet ønskede at arbejde videre med emnet digitalisering, og hvordan man f.eks. bedst 
understøtter en udvikling, hvor ældre - uanset digital formåen - fortsat kan være med   

• At rådet også arbejder med muligheden for at stille forslag i Borgerrepræsentationen 

• At rådet ser frem til at følge erfaringerne af deres initierede budgetforslag om forsøg med 
digitalisering som redskab til øget selvhjulpenhed på Bispebjerg og Randersgade 
aktivitetscentre  

• Der var i rådet enighed om, at det havde fungeret rigtig godt med temadagen om 
minoritetsetniske ældre, og at rådet eller nogle fagudvalg muligvis kan arbejde videre med 
tilrettelæggelse af en ny temadag  

• Der var en opmærksomhed på, at rådet i det omfang det er muligt, holder udvalgsmøder 
på rådhuset  

• Et medlem nævnte, at man gerne vil understøtte, at der er en god klageadgang for borgere  

• Et medlem havde et ønske om, at dagsordener for møderne offentliggøres på 
hjemmesiden forud for afholdelse 

 
Derudover gjorde et udvalgsmedlem opmærksom på, at rådsmedlemmernes visitkort ikke var 
hensigtsmæssigt udformet, og at der bør være en opmærksomhed på det næste gang, der trykkes 
visitkort.  
  
 

8. Røde Kors Hovedstadens messe for nye og kommende pensionister ”Mere 
Fritid – Flere Muligheder” lørdag den 14. januar 2023 kl. 10.00-16.00  
v/ Anders Lund (orienterings- og beslutningspunkt) 

 

BAGGRUND 
Lørdag den 14. januar 2023 byder Røde Kors Hovedstaden i samarbejde med Københavns 
Kommune alle nye og kommende pensionister i København indenfor på messen ”Mere Fritid – 
Flere Muligheder”, hvor Ældrerådet er tilmeldt som udstiller. Messen foregår i Øksnehallen fra kl. 
10.00-16.00, og udstillere kan komme fra kl. 8.00 og gøre klar. 
 
Røde Kors Hovedstaden oplyser i invitationen til rådet, at københavnere mellem 62 og 70 år 
inviteres til messen, fordi de gerne vil inspirere og motivere dem til at engagere sig som frivillige 
eller som deltagere i foreninger, når de i forbindelse med pensionering får mere fritid.  
 
Som udstiller på messen får udstillere mv. mulighed for at møde flere end 1700 nye og kommende 
pensionister, som gerne vil: 
 

• Inspireres og være aktive 

• Bruge kræfter på frivilligt arbejde 

• Inviteres ind i fællesskaber 
 
Videre oplyser Røde Kors, at der på messen i marts 2022 kom over 1700 besøgende. 93% af de 
besøgende var meget tilfredse eller blot tilfredse med arrangementet, og hele 46% ville melde sig 
til aktiviteter, som de havde mødt for første gang på messen. Udover 70 udstillere byder dagen på 
et sceneprogram, hvor professor Bente Klarlund taler om, hvordan man bliver "Yngre med årene", 

INDSTILLING 
 
Forretningsudvalget indstiller:  

1. at Ældrerådet tager orienteringen til efterretning. 
2. at Ældrerådets medlemmer tilkendegiver, hvis de ønsker at stå i Ældrerådets stand på 
messen.  
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og aldringsforsker Aske Juul Larsen holder workshop med fokus på planlægning af seniorlivet. I år 
er sceneprogrammet reduceret, så der er tid til midt på dagen at besøge alle udstillere. 
 
Røde Kors stiller et udstillingsareal på 2 x 3 meter til rådighed, hvor udstillere har mulighed for at 
skabe et rum med alt hvad I vil medbringe af egne materialer. Det vil være muligt at bestille lys, 
strømudtag, møbler, mm. gennem Øksnehallen mod betaling. Røde Kors vil i løbet af december 
fremsende yderligere praktiske oplysninger om messen, og Ældrerådets Kultur- og Fritidsudvalg 
står som vanligt for at koordinere rådets deltagelse.  
 
Af hensyn til koordinering bedes Ældrerådets medlemmer under punktet tilkendegive, såfremt de 
ønsker at hjælpe med at stå i Ældrerådets stand. Formanden for Kultur- og Fritidsudvalget Anders 
Lund vil herefter lave en plan for varetagelse af rådets stand og sende rundt til medlemmerne 
forud for messen. 
 
Sekretariatet tilmelder derudover de medlemmer, som deltager i arbejdet omkring Ældrerådets 
stand, og ellers opfordrer Røde Kors Hovedstaden til, at man tilmelder sig arrangementet på linket 
her af hensyn til planlægningen.  
 
For nærmere information om messen henvises til Røde Kors Hovedstads hjemmeside om messen.  
 
BILAG  

• Invitation til at udstille på Røde Kors Hovedstadens messe for nye og kommende 
pensionister ”Mere Fritid – Flere Muligheder” 

  
BESLUTNING 
Ældrerådet tog orienteringen om Røde Kors’ messe for nye og kommende pensionister ”Mere 
Fritid – Flere Muligheder” lørdag den 14. januar 2022 kl. 10-16 til efterretning.  
 
Følgende medlemmer tilkendegav, at de ønsker at hjælpe med bemanding af Ældrerådets stand 
den 14. januar 2022: 
 
Anders Lund  
Anne Worning  
Bjarne Jørgensen  
Eleonora Lewandowski 
Elin Johansson  
Jesper Balle  
Kirsten Nissen  
Peder Blom   
Pia Weise Pedersen  
Ulla Morin  
 
 

9. Oplæg om tilsynsrapporter for 2022 
 v/Margit Schrøder (orienteringspunkt) 

 

BAGGRUND  
Sundheds- og Omsorgsudvalget har nedsat en arbejdsgruppe, som udarbejder høringssvar 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet tager orienteringen til efterretning.  

https://app3.geckobooking.dk/site/index.php?1=1&icCode=64722b5b38157fd64613695fa3ab38a4b6485&eUID=30E0B3A8-1C9C-47E8-A1D3-72594CFA762B-14288&dTpl=1
https://hovedstaden.drk.dk/detgorvi/faellesskaber-for-seniorer/merefritid/
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vedrørende Sundheds- og Omsorgsforvaltningens tilsynsrapporter for kommunens plejehjem, 
rehabiliteringscentre, hjemmepleje og hjemmesygepleje. 
 
Arbejdsgruppen vil på mødet orientere om arbejdet med tilsynsområdet samt belyse resultaterne 
af årets tilsynsrapporter og generelle tendenser mv.  
 
BILAG 

• Oversigt over tilsynsrapporter 2022 
 
BESLUTNING  
Udvalget tog oplægget om arbejdet i tilsynsgruppen og årets tilsynsresultater til efterretning. 
Oplægget er vedlagt som bilag.  
 
BILAG 

• Oplæg fra tilsynsarbejdsgruppen på møde i Ældrerådet den 14. december 2022 
 

 

10. Orientering om Regionsældreråd Hovedstaden 
 v/Arne Bjørn Nielsen (orienteringspunkt) 

 

BAGGRUND  
Der er i hver region af frivillighedens vej etableret et regionsældreråd, hvor repræsentanter fra 
regionens kommunale ældreråd samarbejder om temaer, som er relevante på det regionale plan. 
Regionerne har opgaver indenfor sundhedsvæsenet, det sociale område, regional udvikling, 
erhverv, uddannelse og kultur, natur og miljø og kollektiv trafik. Især sundhedsområdet og 
trafikområdet har ældrerådenes interesse. Der findes ingen lovgivning om regionsældreråd. 
Fra Københavns Ældreråd er følgende medlemmer udpeget af Ældrerådet til Regionsældreråd 
Hovedstaden: Anne-Marie Bossen, Arne Bjørn Nielsen, Elin Johansson, Hanne Simonsen, Kirsten 
Nissen, Leif Andreasen, Lisbeth Sølver, Lise Helweg, Margit Risnæs og Margit Schrøder. Arne Bjørn 
Nielsen og Elin Johansson er ligeledes af Ældrerådet udpeget til Regionsældreråd Hovedstadens 
Forretningsudvalg. Videre kan det nævnes, at Lisbeth Sølver og Margit Schrøder er udpeget som 
personlige suppleanter for henholdsvis Arne Bjørn Nielsen og Elin Johansson. 
 
Til orientering fremgår referater af møder i Regionsældreråd Hovedstaden mv. på 
Regionsældreråd Hovedstadens hjemmeside, som findes på linket her Regionsældrerådet – i 
region hovedstaden (regionsaeldreraadh.dk).  

 
BESLUTNING 
Arne Bjørn Nielsen orienterede om, at direktør Christine Swane fra Ensomme Gamles Værn 
deltager på mødet i Regionsældreråd Hovedstaden den 3. februar 2023. Rådet forventes 
derudover at behandle formalia i forhold til rådets vedtægt samt at gennemgå regnskabet. Arne 
Bjørn Nielsen gjorde opmærksom på, at alle er velkomne på mødet, og at de bedes give ham 
besked, såfremt de ønsker at deltage.   
 
Videre nævnte Arne Bjørn Nielsen, at der er møde i Regionsældreråd Hovedstaden den 21. april 
2023, 9. juni 2023, 29. september 2023 og den 16. november 2023. 
 
Arne Bjørn Nielsen henviste derudover til Regionsældreråd Hovedstadens hjemmeside for 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet tager orienteringen fra Regionsældreråd Hovedstaden til efterretning.  

https://regionsaeldreraadh.dk/
https://regionsaeldreraadh.dk/
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nærmere information.  

 
 

11. Orientering fra Danske Ældreråds bestyrelse  
 v/Kirsten Nissen(orienteringspunkt) 

 
BESLUTNING  
Kirsten Nissen gjorde opmærksom på, at der ikke var meget nyt at berette om siden mødet i 
Ældrerådet den 30. november 2022, og at der nu var offentliggjort et referatet af 
bestyrelsesmødet den 24. november 2022 på Danske Ældreråds medlemsportal.   
 
Kirsten Nissen orienterede derudover om, at medlemmer nu kan tilmelde sig Danske Ældreråds 
temadag vedr. pressearbejde og tilsyn i praksis, som foregår på Hotel Lautrup Park, Borupvang 2, 
2750 Ballerup den 7. marts 2022 kl. 9.30-14.30, hvorefter der afholdes valg til Danske Ældreråd 
bestyrelsen i ulige kredse. Det forventede sluttidspunkt er kl. 15.15. 
 
Tilmelding sker via Danske Ældreråds hjemmeside her, og medlemmer bedes give sekretariatet 
besked, såfremt de tilmelder sig temadagen.  
 

12. Orientering fra sekretariatet 
 
Ældrerådet tog sekretariatets orientering til efterretning.  
  
 

13. Eventuelt   
Henrik Høgh gjorde opmærksom på, at han er ude at rejse fra starten af januar 2023 til og med 
april 2023.  
 
Bjarne Jørgensen gjorde opmærksom på praktik omkring den forestående frokost.   
 

INDSTILLING 

Forretningsudvalget indstiller: 

1.  at Ældrerådet tager orienteringen om bestyrelsesarbejdet i Danske Ældreråd til efterretning. 

https://www.tilmeld.dk/daetemadageforaar23/conference

